

State of Kuwait

Ministry of Social affairs and Labour

Labour Department: -.....

EMPLOYMENT CONTRACT

On: / /20

Contract has been agreed between each of: -

First Party: -.....

Represented By: -.....

Address: -.....

Second Party: -.....

Nationality: -.....

Passport No.: -.....

On the following.....

First: -First party is to employ the second party who agreed to work in the job of.

Second: -The second party receives as salary payable at the end of each month equivalent to.

Third: -This contract is applicable (Un fixed period / fixed period) from..... to.....

Fourth: -The first party may employ the second party in any of his establishments in the State of Kuwait.

Fifth: -Special Conditions:

1.
2.
3.

Sixth: -Any matter not state in this contract subject to the terms of Kuwait Labour Law No. 38/1964.

Seventh: - This contract is signed in triplicate each party will receive a copy and the third copy will be kept in the Ministry of Social Affairs and Labour.

Second Party

الطرف الثاني

دولة الكويت

وزارة الشؤون الاجتماعية والعمل

إدارة عمل محافظة: -.....

عقد عمل

بتاريخ: / / 20م

قد تم الاتفاق والتعاقد بين كل من: -

الطرف الاول (صاحب العمل)

ويمثلها السيد: -.....

وعنوانها: -.....

الطرف الثاني (العامل): -.....

الجنسية: -.....

جواز سفر رقم: -.....

وذلك على الآتي: -.....

أولاً: - يلتزم الطرف الأول (صاحب العمل) بتعيين الطرف الثاني (العامل) القابل للعمل لديه بوظيفة

ثانياً: - يتقاضى الطرف الثاني (العامل) راتباً قدره /..... د.ك. يدفع في نهاية كل شهر.

ثالثاً: - يسري هذا العقد (لمدة غير محددة / مدة محددة) اعتباراً من إلى

رابعاً: - يجوز للطرف الأول (صاحب العمل) تشغيل الطرف الثاني (العامل) بأي من مؤسساته داخل دولة الكويت.

خامساً: - شروط خاصة:

1.
2.
3.

سادساً: - كل الم يرد بهذا العقد يخضع لأحكام قانون العمل الكويتي رقم (38) لسنة 1964م.

سابعاً: - حرر هذا العقد من ثلاث نسخ بيد كل طرف نسخة والثالثة لدى وزارة الشؤون الاجتماعي والعمل.

First Party

الطرف الاول